

Your reference number, your message from	Our reference number, our message from	Telephone, Name	Date
-	-	712, C. Dettmer	17.01.2024

EU Konformitätserklärung / EU Declaration of Conformity

Produktbezeichnung: PVC Leitung
Product: PVC cable

Typenbezeichnung: **TOPFLEX® 600 VFD**
Type designation:

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:
The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

2011/65/EU

“Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 08. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.“

“Directive of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.”

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produktes mit den Anforderungen der Richtlinie 2011/65/EU wird durch die technische Dokumentation sowie die vollständige Einhaltung folgender Normen nachgewiesen:

The technical documentation and full compliance with the standards listed below proves the conformity of the product with the requirements of the above-mentioned EU Directive 2011/65/EU:

Angewandte Normen: DIN EN IEC 63000:2019-05
Applied standards: DIN EN IEC 63000:2019-05



i.V. Christian Dettmer
Leiter Technik / Head of Technical Department

